
ZÁPISNICA Č. 5/2023 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 01. augusta 2023 

o 18:00 hod. v KD Súľov.  

 

Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 

Poslanci OZ:  Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia Harvančíková 

Dis., Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch. Andrej 

Smatana 

Neprítomný poslanec:    Ing.Ľubomír Baláž 

Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 

Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  

Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 

Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  

Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  

so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu 7 

poslancov sú prítomní 6 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Jeden poslanec bol 

ospravedlnený z neúčasti na obecnom zastupiteľstve.   

 

K bodu  2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  

Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 

Mgr. Anna Ďurajková a Júlia Harvančíková.  

 

 

Uznesenie č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje zapisovateľa OZ a overovateľov zápisnice  

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  

Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 20 - 28/2023 

5. Plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná k 30.06.2023 

6. Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná   

7. Riešenie výmeny vykurovacieho systému TJ 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Schválenie uznesení 

11. Záver 

 

Uznesenie č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 01.08. 2023 nasledovne :  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 20 - 28/2023 

5. Plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná k 30.06.2023 

6. Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná   

7. Riešenie výmeny vykurovacieho systému TJ 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Schválenie uznesení 

11. Záver 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 4:  

Kontrola uznesení č. 20 - 28/2023 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov s plnením uznesení č. 20 – 

28/2023. Konštatoval že uznesenia 20 až 28 sú právoplatné a vykonané. Vo vzťahu 

k uzneseniu č. 23 – 24 uviedol, že  budú v najbližšej dobe odovzdané školskej rade.  
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Uznesenie č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 5:  

Plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná  

k 30.06.2023 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil prítomných poslancov s plnením 

rozpočtu obce Súľov – Hradná a ZŠ a MŠ Súľov – Hradná k 30. 06. 2023.  

 Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila 

k rozpočtu. Zdôraznila, že rozpočet bol riadne doručený zo strany obce a bol podrobený jej 

kontrole, aj v súčinnosti so zamestnancami obce. Informovala poslancov, že bol identifikovaný 

problém – poplatok za komunálny odpad (časť čierny potok). Finančná komisia po úpravách 

odporučila schválenie rozpočtu. Ďalej uviedla, že finančná komisia odporučila vybudovať 

stojisko (separovaný zber odpadu) v oblasti Čierny potok. V predmetnej veci je potrebné, aby 

sa vybudovala oplotenie. Ďalej uviedla vo vzťahu k separovanému odpadu, že obyvatelia obce 

Súľov – Hradná, boli informovaný aj prostredníctvom obecného rozhlasu, akým spôsobom sa 

má separovať.  

 Ing.arch Andrej Smatana, poslanec, požiadal o vysvetlenie miesta, kde konkrétne má 

byť umiestnené stanovisko na separovaný zber.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, podrobne vysvetlil umiestnenie stanoviska na 

separovaný zber. Zdôraznil, že v tomto prípade je potrebné komunikovať s T+T a zohľadniť aj 

prechod (prístup k stanovisku).  

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná 

 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 



4 
 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 6:  

Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-

Hradná   
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil prítomných poslancov s návrhom na 

úpravu rozpočtu obce Súľov – Hradná a ZŠ a MŠ Súľov – Hradná.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila 

k návrhu na úpravu rozpočtu. Vysvetlila,  že digitálny koordinátor je hradený s Plánu obnovy, 

pričom musia byť zahrnuté aj v úprave rozpočtu. Taktiež vysvetlila položku ,,obedy zadarmo“.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 33/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 7: 

Riešenie výmeny vykurovacieho systému TJ 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil prítomných poslancov s výmenou 

vykurovacieho systému TJ. Vysvetlil postup výmeny vykurovacieho systému. Uviedol, že bola 

realizovaná projektová dokumentácia a rozpočet, čím boli vykonané všetky kroky, ktoré viedli 

k začatiu verejného obstarávania a spracovanie žiadosti na envirofond. Vysvetlil, že vzhľadom 
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na podmienky špecifikácie Environmentálneho fondu, je potrebné navýšiť vstupnú investíciu. 

Oboznámil poslancov a vysvetlil dôvody navýšenia.  

             Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, sa vyjadril k celkovej výške investície. Vysvetlil, že 

vzhľadom k technickým parametrom tepelného čerpadla, je potrebné prispôsobiť a vymeniť aj 

radiátory v objekte (nie sú vyhovujúce v spojení s tepelným čerpadlom). Po detailnej 

preskúmaní objektu TJ, je potrebné, vo vzťahu k samotnej realizácií výmeny palivového 

systému, navýšiť vstupnú investíciu.  

 Ing.arch Andrej Smatana, poslanec, sa vyjadril k navýšeniu vstupnej investície. 

Zdôraznil, že celá myšlienka investície vznikla v minulosti z požiadavky TJ s návrhom rozpočtu 

13 000,00 eur, s tým že pôvodný kotol sa predá. Zároveň uviedol, že TJ malo vedomosť 

o dotácií vo výške 3 500,00 eur. Ich celková požiadavka v jeseni roku 2022, bola vo výške 

8000,00 eur. Zdôraznil, že už v tom čase vyjadril obavy nad celkovou výškou investície, ktorá 

by sa za pôvodných podmienok nedala realizovať. Podľa jeho názoru, mala obec už v tom 

čase investovať 30 000,00 eur. Zároveň vyjadril obavy nad aktuálnou výškou investície, ktorá 

je čerpaná z úveru. Ďalej mal obavy nad návratnosťou celkovej investície a poukázal na 

možné problémové oblasti v obci, ktoré si v blízkej dobe budú vyžadovať pozornosť – bytový 

dom.  

 Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, vysvetlila postup schvaľovania realizácie investície, 

ktorá bola vo výške 23 000,00 eur. Nemá vedomosť o finančných prostriedkov 13 000,00 eur. 

Zároveň nebola vypracovaná projektová dokumentácia. Zdôraznila, že po náraste rozpočtu 

vstupnej investície, sa konalo stretnutie na obecnom úrade, kde sa rozoberala položka po 

položke. Z technického hľadiska bol v plnom rozsahu vysvetlený samotný nárast investície.   

Ing.arch Andrej Smatana, poslanec, sa stotožnil s investíciou vo výške 30 000,00 eur. 

Poukázal taktiež na nízku cenu 23 000,00 eur za celú realizáciu vykurovacieho systému.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil, že postup v predmetnej veci bol správny. 

Ing.arch Andrej Smatana, poslanec, sa stotožnil s názorom starostu. Zdôraznil, že 

objekt bytového domu je dôležitejšia investícia ako objekt TJ. 

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, sa vyjadril k názoru poslanca Ing. arch Smatanu. 

Zdôraznil, že je potrebné podstúpiť kroky a konať, zvolať stretnutie obyvateľov bytového domu 

a nájsť riešenie možných problémov. Niektoré záležitosti si vyžadujú nie slová, ale samotný 

čin.   

  Bc. Jozefína Šípková, kontrolórka obce,  sa vyjadrila k realizácií investície – výmena 

vykurovacieho systému na tuhé palivo za tepelné čerpadlo a zateplenie budovy TJ Partizán. 

K 31.12.2022 dosiahla zadlženosť obce 1,16%. Po realizácií investície, pomocou úveru, by 

zadlženosť obce bola vo výške 4,53%, čo nepredstavuje zásadný vplyv pre obec. Podmienky 

hospodárenia obce boli dodržané. Ročné splátky úverov pre obec Súľov – Hradná, by boli vo 

výške 13 800,00 eur.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali technické parametre spôsobu vykurovania. 

Venovali sa celému objektu a návratnosti investície aj vo vzťahu k inflácií. Poslanci OZ 

pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 34/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje zrušenie uznesenia č.16/2023 zo dňa 09.03.2023. Realizácia investície v zmysle 

podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu - výmena palivového systému na tuhé 

palivo za tepelné čerpadlo a zateplenie budovy TJ Partizán vo výške 23 000 EUR. 
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Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

Uznesenie č. 35/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje realizáciu investície v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu – 

výmena palivového systému na tuhé palivo za tepelné čerpadlo a zateplenie budovy TJ 

Partizán vo výške 30 000 EUR. 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková 

Dis., Ing. Jaroslav Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  1 poslanec - Ing.arch Andrej Smatana 

 

 

K bodu 8: 

Rôzne 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k zámene pozemkov pri cintoríne. 

Kataster požaduje v tomto prípade uznesenie obecného zastupiteľstva. Zdôraznil, že podľa 

ustanovenia §9 ods. 8 zákona o majetku obci, prevod majetku obce z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa za účelom vysporiadania prístupovej cesty na cintorín v Hradnej, a to na 

základe zámeru vyveseného dňa 13.06.2023 na úradnej tabuli a webovej stránke obce. Prijaté 

uznesenie musí byť schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov.  

 

Poslanci OZ prediskutovali prevod majetku obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, za účelom vysporiadania prístupovej cesty a pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 36/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

a) Schvaľuje kúpu parcely č. E-KN 828/121 o výmere 417m2 a časť parciel č. E-KN 

1084/11  a 913/4, ktorých presný tvar a rozmer bude určený geometrickým plánom. Na 

parcelách č. EKN 1084/11 a č. 913/4 bude zriadené vecné bremeno spočívajúce 
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v práve prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami v prospech vlastníka 

pozemku parcelné č. E-KN 1084/12 na základe zmluvy o zriadení vecného bremena. 

Kúpna cena sa stanovuje na 4,00 eur/m2. 

b) Podľa ustanovenia §9 ods. 8 zákona o majetku obci schvaľuje prevod majetku obce 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa za účelom vysporiadania prístupovej cesty na 

cintorín v Hradnej. Na základe zámeru vyveseného dňa 13.06.2023 na úradnej tabuli 

a webovej stránke obce. 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch Andrej 

Smatana, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Jaroslav 

Búšfy                   

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, ďalej uviedol, že bolo realizované stretnutie vo 

vzťahu k výzve zameranej na opravy ciest. Vysvetlil jednotlivé úseky ciest, ktoré by podliehali 

rekonštrukcií. Vo vzťahu k projektovej dokumentácie, ktorá bola vypracovaný, sa aktuálne 

zisťuje vzťah využiteľnosti jestvujúcej dokumentácie a podmienkam výzvy. Dôležitý je taktiež 

názor a návrh stavebnej komisie pre úsek cesty. Odporučil stretnutie stavebnej komisie, kde 

podotkol, že súčinnosť pri stretnutí, by poskytol aj projektant. Ďalej dôležité je samotné 

odvodnenie cesty.  

Ing.arch Andrej Smatana, poslanec, sa vyjadril k plánovanému zámeru pre daný úsek 

cesty a jej rekonštrukciu. Informoval sa, či daný úsek cesty je vo vlastníctve obce.  

Rudolf Tvrdý, sa vyjadril, že najdôležitejšie je odvodnenie, z dôvodu, že voda sa tam 

vyskytuje stále. Ostatné úpravy cesty je potrebné realizovať až po odvodnení. Vo vzťahu 

k plánovanie investície, je potrebné, aby sa odhadla cena.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zdôraznil, že v predmetnej veci je potrebné 

stretnutie stavebnej komisie v súčinnosti v projektantom, aby sa mohlo začať konať.  

Iveta Smatanová, sa vyjadrila k odvodneniu cesty o dĺžke cca. 50 metrov. Na danom 

úseku sú poškodené odvodňovacie kanály, čo v prípade dažďa neplnia svoj účel.  

 Ing.arch Andrej Smatana, poslanec, vysvetlil a identifikoval ďalšie úseky ciest, ktoré 

sú problémové aj z pohľadu odvádzania vody.  

 

Poslanci OZ a prítomný občania prediskutovali jednotlivé úseky ciest, vrátane 

problému odvádzania vody.  

 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila k žiadosti od pani Kocianovej 

v súvislosti s potokom. Zaujímal ju stav vybavenia žiadosti.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil stav žiadosti.  
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K bodu 9: 

Diskusia 
 

p. Bušovský, občan, upozorňoval na kosenie v obci. Ďalej sa informoval ohľadom 

mantinelov a sieti. Ďalej vyjadril názor ohľadom objektu na ihrisku a plánovanej investície 

výmeny vykurovacieho systému. Uviedol, že v minulosti prebiehali rokovania a má vedomosť 

o tom, že boli aj výzvy z eurofondov, prostredníctvom ktorých by sa mohla výmena 

vykurovacieho systému realizovať. Vyjadril nespokojnosť nad analýzou, ktorá sa vykonala vo 

vzťahu k návratnosti nového vykurovacieho systému. Je názoru, že existuje efektívnejšia 

a lacnejšia alternatíva realizácie vykurovacieho systému v objekte na ihrisku. Ďalej sa 

informoval o umiestnený technologických zariadení vykurovacieho systému a prezentoval 

alternatívne riešenie vykurovacieho systému, ktoré je z jeho pohľadu lacnejšie. 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k jednotlivým otázkam p. Bušovského. 

Zdôraznil účel ku ktorému sa viažu finančné prostriedky. Vysvetlil formu úveru a účel jeho 

využitia aj vo vzťahu k hospodáreniu obce v budúcnosti. Zdôraznil, že je potrebné sa o objekty 

vo vlastníctve obce starať.  

 

Predmetom diskusie bola zelená energia a jej využitie v obci aj vo vzťahu  

k plánovaným eurofondom a Plánu obnovy.  

 

p. Bušovský, občan, vyjadril nespokojnosť s poslancami z Hradnej, ktorý neprezentujú 

názor zateplenia KD v Hradnej. Podľa jeho názoru, je KD v Hradnej lepšia investícia ako objekt 

na ihrisku.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril, že v minulosti bol záujem o realizáciu 

projektu z Plánu obnovy, kde by bolo 100% krytie finančných prostriedkov. Konštatoval, že po 

dôkladnej analýza, sa zistilo, že ide o nemalé finančné prostriedky (podmienky výzvy) a z tohto 

dôvodu sa od toho nateraz opustilo. Prioritou pre obec bola škôlka, aj vo vzťahu k faktúram za 

energiu.  

p. Bušovský, občan, sa nestotožnil z názorom starostu obec. Zdôraznil, že obec ide tou 

istou cestou v prípade objektu na ihrisku. Ďalej sa informoval ohľadom novej zmluvy za plyn 

od roku 2024.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k novej zmluvy za plyn od roku 2024. 

Vysvetlil, že v danej veci prebieha verejné obstarávanie.  

  Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, podotkol, že v danej veci je súčinný a aktuálne sa 

zaoberá ohľadom inteligentných elektromerov. Ďalej podrobne vysvetlil aktuálnu situáciu 

v predmetnej veci.  

 

 p. Bušovský, občan, sa informoval či bola realizovaná statika strechy, ktorá je veľmi 

dôležitá pre poisťovňu. Vyjadril nespokojnosť so zverejňovaním informácií na stránke obce 

(záverečný účet obce a pod.).  

 p. Fanová, zamestnanec obce, sa vyjadrila k p. Bušovskému. Vysvetlila mu, ktoré 

dokumenty sa zo zákona zverejňujú. Poukázala na svoju činnosť na obecnom úrade 

a vyjadrila nespokojnosť s činnosťou p. Bušovského na sociálnej sieti. Považuje za vhodné, 

kedy bola priamo konfrontovaná od p. Bušovského pomocou mailu/telefonátu a dokáže na 

jeho pripomienky adekvátne reagovať. Podľa jej názoru, sa niektoré veci dajú riešiť vhodnejšie 

a iným spôsobom ako statusom na sociálnej sieti. Ďalej sa vyjadrila, že bude rada za každý 

podnet/pripomienku aj vzhľadom na krátke pôsobenie na obecnom úrade.  
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p. Bušovský, občan, sa odkázal na zverejňovanie dokumentov, ktoré sú predmetom 

schvaľovania. Ďalej uviedol, že VZN je schválené a nie je zverejnené. Uviedol, že ide 

o základné veci, ktoré chýbajú. Ďalej sa informoval ohľadom  stavebnej uzávery v obci Súľov 

– Hradná. Osobne bol na stavebnom úrade v Bytči a na meste Bytča.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k jednotlivým otázkam p. Bušovského. 

Ďalej sa vyjadril k územnému plánu, konkrétne k bodu - Zámer.  

Ing.arch Andrej Smatana, poslanec, sa vyjadril k územnému plánu a poukázal na 

žiadosť o dotáciu. Ďalej sa informoval ohľadom vyjadrenia zo súdu, ohľadom ihriska. Spýtal 

sa, čo je výsledkom súdneho sporu.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k jednotlivým otázkam. Výsledkom 

súdneho sporu je, že v zmysle zákona vznikla ťarcha, čoho výsledkom je, že nikto nesmie 

s týmto pozemkom nič robiť, ani siahnuť na tento pozemok.  

Ing. arch Andrej Smatana, poslanec, sa ďalej informoval ohľadom kontajnerov 

v blízkosti kostola. Zaujímal sa v akom štádiu je predmetná záležitosť.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila, že problémom sú finančné prostriedky, 

ktoré sú aktuálne efektívnejšie využívané.  

Ing. arch Andrej Smatana, poslanec, sa informoval ohľadom prípojky vody v Súľove.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že nemá ešte informáciu od štátnych 

lesoch. Žiadosť ešte nebola vybavená.  

 

K bodu 10: 

Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia obce Súľov – Hradná zo dňa 01.08.2023, v KD Hradná.   

 

K bodu 11:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 

Overovatelia: 

 

Mgr. Anna Ďurajková  

 

 

........................................ 

 

 

 Júlia Harvančíková   

  ........................................  

 

V Súľov – Hradná, dňa 11.08.2023 

                                                                                                             

.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 

    starosta obce Súľov - Hradná   

 

 

      


